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  PROTOKÓŁ Nr XXXI/2016 
z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 

z dnia 21 grudnia 2016 r. 
 

 
 

Ustawowa liczba Radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 15 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1000 

 

 

 

Radni obecni na sesji: 
 

1. Bartosz Borkowski 
2. Jacek Ciapała 
3. Władysław Czerwiński 
4. Rafał Fogiel 
5. Michał Gaczkowski 
6. Sebastian Gaik 
7. Ireneusz Kuczyński 
8. Grzegorz Królik 
9. Jan Ratajczyk 
10. Adam Stobiecki 
11. Włodzimierz Warmus 
12. Paweł Wąs 
13. Mirosław Włóka 
14. Konstanty Ruciński 
15. Sławomir Szczur 
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Burmistrz Sulejowa     Wojciech Ostrowski 
2. Radny Rady Powiatu                 Zbigniew Sarlej 
3. Skarbnik Gminy      Czesław Pacan 
4. Kierownik Referatu Gospodarki               Elżbieta Purgał-Gębalska 

Nieruchomościami i Rolnictwa 
5. Kierownik Referatu Promocji, Kultury,   Sławomir Rybak 

Turystyki i Sportu    
6. Kierownik Referatu Ogólno-Organizacyjnego  Ilona Zawisza  
7. Kierownik Referatu Infrastruktury i Rozwoju               Jarosław Miller 
8. Kierownik Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska    Katarzyna Cieślik 
9. Specjalista ds. pozyskiwania i rozliczania środków 

zewnętrznych                                                                  Krzysztof Podlewski                                                     
10. Radca prawny       Barbara Balcerzyk-Bojarczuk 
11. Dyrektor Biblioteki Miejskiej w Sulejowie                    Joanna Albin 
 

 
 

Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
 

Otwarcia XXXI sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza Sulejowa, 
radnych Rady Powiatu, sołtysów oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 
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Punkt 2 
 

Przedstawienie porządku obrad. 
 
Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski poinformował, ze sesja Rady Miejskiej                             
w Sulejowie jest nagrywana. Jeżeli, ktoś z uczestników sesji nie wyrazi zgody 
na nagrywanie należy to wcześniej zgłosić.  
Nie dotyczy to Radnych Rady Miejskiej w Sulejowie.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 
Zmiany do porządku obrad wnieśli: 
 
Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 
sesji projektu uchwały w sprawie : 
 
a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025, 
b) zmiany Uchwały Nr XXIX/252/2016 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 28 października 

2016 r. w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Sulejów 
na lata 2016 – 2023”.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekt uchwały, która ma być wprowadzona do porządku obrad dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekt  uchwały otrzymali. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę do porządku 
obrad. 
 
a) projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów                         

na lata 2017 – 2025. 
 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
za   15 
przeciwnych   0 
wstrzymujących  0 
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę do porządku 
obrad. 
 
b) projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/252/2016 Rady Miejskiej                                   

w Sulejowie z dnia 28 października 2016 r. w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu 
Rewitalizacji Miasta i Gminy Sulejów na lata 2016 – 2023”.  
 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
za   15 
przeciwnych   0 
wstrzymujących  0 

 

Radny 
Sebastian Gaik  

Zapytał, jeżeli ktoś z obecnych na dzisiejszej sesji nie wyrazi zgody na wizje bądź  
fonie to jak się to ma do faktu ze sesja jest emitowana na żywo. 

 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

Wyjaśnił, że jeżeli dana osoba nie wyrazi zgody na jej nagrywanie to emisja  
sesji zostanie przerwana.  
 

\ 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami.  
4. Uchwalenie budżetu Gminy Sulejów na 2017 r.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2017 – 2025. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2016 – 2025. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/252/2016 Rady Miejskiej                                   

w Sulejowie z dnia 28 października 2016 r. w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu 
Rewitalizacji Miasta i Gminy Sulejów na lata 2016 – 2023. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                                                                     
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii                                  
na 2017 r.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy                                
z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości wchodzących w skład gminnego 
zasobu nieruchomości. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/255/2016 Rady Miejskiej                                                 
w Sulejowie z dnia 28 października 2016 r. w sprawie warunków udzielenia bonifikaty                                   
i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży nieruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi, stanowiących własność Gminy Sulejów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania realizacji 

zadania własnego polegającego na tworzeniu warunków (w tym organizacyjnych 
sprzyjających rozwojowi sportu w Gminie Sulejów w 2017 r. oraz uchwalenia 
regulaminu kontroli i oceny z realizacji zadań publicznych zleconych przez Gminę 
Sulejów organizacjom pozarządowym. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody – użytku 
ekologicznego na terenie leśnictwa Grzegorzówka. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Miejskiego Zakładu 
Komunalnego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Miejskiego Zakładu 
Komunalnego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Sulejowie                  
i komisji stałych rady na 2017 r.  

      18.Przedstawienie sprawozdań z działalności Rady Miejskiej w Sulejowie i komisji                         
            stałych za 2016 r.                                                                                                                                        
      19. Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
      20. Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi. 

21. Zakończenie obrad. 
 

 

Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 
 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

 
Punkt 3 

 
 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 
 
 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami 
została przedstawiona przez kierowników poszczególnych referatów Urzędu Miejskiego 
w Sulejowie.  
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Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 

Poinformował, ze brał udział w walnym zgromadzeniu Stowarzyszenia  S12  
zgodnie z podjętą przez radnych uchwałą. 
Obecnie S12 jest na etapie tworzenia dokumentacji i raportu środowiskowego.  
Gmina Sulejów stawia w tym temacie wiele pytań na które brak jest odpowiedzi. Kto 
w naszym kraju decyduje, którędy będzie biegła droga S12, czy decyduje o tym 
prywatna firma czy GDDKiA oddział w Łodzi, czy GDOŚ z Łodzi? Mieszkańcy mają 
wpływ na przebieg drogi, Ci którym chce wyburzyć się domy, lub budować drogę 
obok domów mają prawo się odwołać. Mieszkańcy to prawo wykorzystali i mamy 
dwa lata opóźnienia, ale biorąc pod uwagę, że pozostali członkowie Stowarzyszenia są 
na etapie 2012 roku, my mamy jeszcze czas i nic złego się nie stało. 
 

 
Punkt 4 

 
Uchwalenie budżetu Gminy Sulejów na 2017 r. 

 
 
 
Skarbnik Gminy Sulejów Pan Czesław Pacan przedstawił projekt budżetu Gminy Sulejów  

  na 2017 r.  
 

Przewodniczący Komisji stałych Rady Miejskiej w Sulejowie przedstawili opinie  
Komisji w sprawie projektu budżetu na 2017 r.  
 
 

1. Komisja Rewizyjna                                                           Konstanty Ruciński 
2. Komisja Zdrowia, Wychowania, Oświaty 

Kultury i Sportu                                                                 Rafał Fogiel 
3. Komisja Rolna, Łady i Porządku Publicznego                  Mirosław Włóka 
4. Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu                    Jan Ratajczyk 
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OPINIA 

KOMISJI REWIZYJNEJ 

RADY MIEJSKIEJ W SULEJOWIE 

z dnia 08 grudnia 2016 r 

w sprawie budżetu gminy Sulejów na 2017 r. 

 

                  Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Sulejowie pozytywnie opiniuje projekt 
budżetu Gminy Sulejów na 2017 r. po uwzględnieniu wniosków zgłoszonych przez komisję  

 

 

                                                                                                    PRZEWODNICZĄCY  KOMISJI 
                                                                                                         KONSTANTY RUCIŃSKI 
 
 

OPINIA 
KOMISJI ZDROWIA, WYCHOWANIA, OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

RADY MIEJSKIEJ W SULEJOWIE 

z dnia 09 grudnia 2016 r. 

 

w sprawie budżetu gminy Sulejów na 2017 r. 

 

                  Komisja Zdrowia, Wychowania, Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej                              
w Sulejowie pozytywnie opiniuje projekt budżetu Gminy Sulejów na 2017 r. jeżeli zostaną 
uwzględnione wniesione przez komisję poprawki do wydatków majątkowych. 

 

 

                                                                                          PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 
                                                                                                       RAFAŁ FOGIEL 
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                                                                                OPINIA 
KOMISJI ROLNEJ, ŁADU I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

RADY MIEJSKIEJ W SULEJOWIE 

z dnia 12 grudnia 2016 r. 

       

w sprawie budżetu gminy Sulejów na 2017 r. 

 

                  Komisja Rolna, Ładu i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sulejowie 
pozytywnie opiniuje projekt budżetu gminy Sulejów na 2017 r. jeżeli zostaną uwzględnione 
wniesione przez komisję poprawki do wydatków majątkowych 

 

                                                                                                   PRZEWODNICZĄCY  KOMISJI 
                                                                                                          MIROSŁAW WŁÓKA 
 
              

                                                                             OPINIA 
KOMISJI ROZWOJU GOSPODARCZEGO I BUDŻETU 

RADY MIEJSKIEJ W SULEJOWIE 

z dnia 13 grudnia 2016 r.  

 

w sprawie budżetu gminy Sulejów na 2017 r. 

 

                  Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Rady Miejskiej  w Sulejowie pozytywnie  
opiniuje  projekt budżetu Gminy Sulejów na 2017 r. jeżeli zostaną uwzględnione wniesione 
przez komisję poprawki do wydatków majątkowych.  

 

 

 

 

                                                                                     PRZEWODNICZĄCY  KOMISJI 
                                                                                               JAN RATAJCZYK  
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Rady Miejskiej w Sulejowie 
Pan Jan Ratajczyk przedstawił wnioski wypracowane na spotkaniu w dniu 19 grudnia 2017 r.  
 
 
Skarbnik Gminy Sulejów Pan Czesław Pacan przedstawił Uchwałę Nr II/309/2016 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej 
projektu budżetu Gminy Sulejów na lata 2017 r.  
 
 
 
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
 

To najtrudniejsza uchwała od roku. Nie wyrażam zgody na autopoprawkę, ponieważ 
narusza ona pewny zrównoważony rozwój gminy. Staramy się o wiele dotacji: na 
żłobek, sale w Witowie na rewitalizację Sulejowa. Nie możemy pozbyć się możliwości 
własnego wkładu w te inwestycje. Jeżeli dostaniemy dofinansowanie musimy mieć 
zabezpieczone pieniądze.  

 
Radny 
Rafał Fogiel 
 
         W przedszkolu w Przygłowie miał  powstać piękny plac zabaw, a Pan Burmistrz tego 

nie dokonał.  
Przegłosujemy dzisiaj projekt uchwały zmieniającej projekt Lokalny Program 
Rewitalizacji. Prosiłem o to, aby wprowadzono do tego planu Przygłów, Barkowice                   
i Poniatów, nie zostało to zrobione.  
Budżet nie jest Pana Burmistrza, ale także mieszkańców, radnych. Pan Burmistrz go 
tylko przygotowuje. Radni Rady Miejskiej przez 4 dni wypracowywali kompromis do 
budżetu, Pan Burmistrz nie brał udziału w tych komisjach. Radni się dogadali. 
Wnosiliśmy o uwzględnienie naszych poprawek. Pan Burmistrz nie szanuje ustawy                        
o samorządzie gminnym. Rada ma prawo zaproponowania poprawek, obowiązkiem 
Burmistrza jest współpraca z radnymi. Pieniądze z budżetu są całej gminy, zarówno 
Sulejowa jak i wsi.  
Poprosił Pana Burmistrza, aby wprowadził poprawki do budżetu. 

 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
          
          Zapytał Komendanta Komisariatu Policji w Sulejowie, czy jest potrzebny do pracy 

policji monitoring. 
 
 
Komendant Komisariatu Policji w Sulejowie 
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Bogdan Ociepa 
Odpowiedział, że od samego początku był za założeniem monitoringu w Sulejowie.  

 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
 

Poprosił Pana radnego Rafała Fogla, aby mówił na stojąco, ponieważ trzeba mieć 
szacunek do publiczności. 
 
 

 
Radny 
Władysław Czerwiński 
            Stwierdził, że uczestniczył w dwóch posiedzeniach komisji na których zgłosił  
            uwagi do przygotowanego projektu budżetu na 2017 r. Dotyczyło to niżej  
            wymienionych zadań, które nie zostały ujęte w tym projekcie: 
            - urządzenie placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Przygłowie, 
            - wykonanie parkingu przy Szkole Podstawowej w Przygłowie, 
            - zakupu samochodu dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Łazach Dąbrowa, 
            - budowa drogi do miejscowości Łazy Dąbrowa, 
            - dofinansowanie remontu Ośrodka Zdrowia w Przygłowie, 
            - termomodernizacja Ośrodka Zdrowia w Przygłowie, 
            - budowa ul. Zdrowie ok. 200 m. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
 

Radni wnieśli o następujące poprawki do budżetu: 
- budowa chodnika w Podkałku, 
- budowa chodnika w Kłudzicach, 
- odwodnienie ul. Leśnej we Włodzimierzowie, 
- remont chodnika na ul. Wodnej w Sulejowie, 
- budowa ul. Leśnej we Włodzimierzowie, 
- wykonanie nakładek bitumicznych w Korytnicy, 
- wykonanie nakładek bitumicznych na ul. Zachodniej w Zalesicach, 
- wykonanie nakładek bitumicznych na ul. Nadrzecznej w Sulejowie, 
- rozbudowa oświetlenia ulicznego na ul. Południowej we Włodzimierzowie, 
- rozbudowa oświetlenia ulicznego w Zalesicach Kolonii, 
- termomodernizacja Ośrodka Zdrowia w Przygłowie, 
- budowa monitoringu na terenie Sulejowa. 

Myśleliśmy, że uda nam się osiągnąć kompromis.  
Burmistrz do 15 listopada przedstawia projekt budżetu, Przewodniczący RM 
przekazuje radnym, którzy debatują nad tym projektem na komisjach stałych. Radni 
mają prawo wnieść poprawki. Poprawki, o które proszą radni nie naruszają 
dyscypliny budżetowej, można więc było je płynnie wprowadzić.  
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Radny 
Grzegorz Królik 
          Poinformował, że wystąpił z wnioskiem do Burmistrza w sprawie budowy  
          siłowni zewnętrznej. Pan Burmistrz obiecał, że będzie to wykonane po zabezpieczeniu  
          środków finansowych. W momencie kiedy radni wskazali źródło finansowania  
          tego zadania Pan Burmistrz postąpił inaczej.  
 
          Prosił o rozpoczęcie – etapami budowy ul. Dobra Woda w Sulejowie. 
          Komisja Rolna, Ładu i Porządku Publicznego dokonała oględzin tej ulicy.  
          Radni uznali, że to zadanie powinno być realizowane.  
 
         Wnioskował, żeby w 2017 r. ze środków własnych była wykonana siłownia zewnętrzna,    
         oraz w ramach współfinansowania ze Starostwem budowa ul. Taraszczyńskiej. 
Radny 
Mirosław Włóka  
         Zapytał, czy jest zasadne, żeby budować taką dużą salę gimnastyczną w Witowie  
         na 150 dzieci.  
         Prosił o informację jakiej wysokości środki zewnętrzne zostały pozyskane  
         przez Pana Burmistrza.  
 
 
         
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
         Poruszył sprawę budowy ulicy Dobra Woda. Uważa, że nie ma w Gminie Sulejów 
         drogi w takim złym stanie. Zapytał, czy ulica ta zostanie zrealizowana w bieżącej  
         kadencji. Jakie trzeba mieć zasługi, żeby mieć przyznane takie środki finansowe  
         jak na przykład Pan Stobiecki. Wnioskowałem także o wykonanie ul. Góra Strzelecka. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
          Wyjaśnił, że budowa ulic na Osiedlu Podklasztorze miała być wykonana w 2016 r.,  
           a będzie dopiero realizowana w 2017 r. Na Osiedlu Podklasztorze jest do zrobienia  
           6 ulic, ale to jest tylko 966 m, a ulica Dobra Woda to odcinek 2 km.  
           Prosił, żeby nie wyszarpywać sobie nawzajem budżetu. Stwierdził, że jest za budową  
           ul. Dobra Woda i należy szukać innych rozwiązań.  
 

 
 

Radny 
Michał Gaczkowski 
            Stwierdził, że wnioski zgłoszone przez niego do projektu budżetu nie zostały 
            uwzględnione.  
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Radny 
Sławomir Szczur.  
        Zapytał, dlaczego wszystkie boiska powstają w Sulejowie, a co z budową boiska  
        w miejscowości Barkowice, Nowa Wieś.  
 

Radny 
Ireneusz Kuczyński 

           Poinformował, że Pan Przewodniczący Rady zapomniał powiedzieć o 3 milionach zł  
           na budowę ulic na Osiedlu Podklasztorze.  
 
Radny  
Paweł Wąs 
              Na pytania radnych jak odnoszę się do budżetu powiedziałem, że popieram wersję 

przedstawioną przez Pana Burmistrza, nie wnosiłem żadnych poprawek, natomiast 
później zauważyłem, iż koledzy zgłaszają te poprawki. Poprosiłem radnego Bartka 
Borkowskiego, żeby w moim imieniu na posiedzeniu komisji budżetu przedstawił 
poprawki. Nie zostało to przez moich kolegów uwzględnione. Polemizował bym                             
z tym, że te autopoprawki są wynikiem kompromisu wszystkich radnych.  

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 

Był Pan pytany na jednej z komisji jakie jest Pana zdanie na temat inwestycji.   
Odpowiedział Pan, że te sprawy załatwia pan pokój obok, czyli z Panem Burmistrzem. 
Nie był Pan zainteresowany, więc kompromis Pana ominął.  

 
Radny 
Sławomir Szczur 

Inwestycje muszą być równoważone na terenie gminy.  
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 

Temat Dobrej Wody ciągnie się już kilka lat. 
 
Radny 

Jacek Ciapała 
          Stwierdził, że budżet to nie nasze pieniądze, ale pieniądze, naszych podatników     
          i mieszkańców. Każdy radny chce dla swojego terenu zrobić jak najwięcej i to  
          jest normalne.  
          Wnioskowałem, żeby do budżetu na 2017 r. ująć: 
          - budowę drogi w Mikołajowie,  
          - budowa drogi w Salkowszczyźnie, 
          - budowa drogi do Państwa Adamków, 
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          Stwierdził, że 19 grudnia 2016 r. odbyło się wspólne posiedzenie przewodniczących  
          Komisji.  

Radny 
Bartosz Borkowski 

Stwierdził, że temat budowy hali gimnastycznej na terenie gminy zrodził się już 
wiele lat temu.  Miał to był obiekt wielofunkcyjny. Obecnie wniosek ten został 
wznowiony i uważam, że taki obiekt jest bardzo potrzebny. W tym roku 
wnioskowałem tylko o środki na budowę sali przy Gimnazjum w Sulejowie i środki 
o budowę parkingu przy blokach. Uważam, że autopoprawką ja mam zabrane 
najwięcej i byłbym jej przeciwny. 
 
 
 

Obrady Sesji opuścił radny Bartosz Borkowski po uzgodnieniu z Przewodniczącym Rady 
Miejskiej w Sulejowie. 
 
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
           Zgłosił wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad punktu 4 – uchwalenie  
           budżetu Gminy Sulejów na 2017 r. i projektu uchwały w sprawie uchwalenia  
           Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2025 i przeniesienie tych  
           projektów uchwał  na następną sesję w miesiącu styczniu.  
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie  
wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad punktu 4 – uchwalenie budżetu Gminy 
Sulejów na 2017 r. 
 
 
 

 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   -    13 
przeciwnych  -     0 
wstrzymujących  -     1 
 
 

 
 
 
 
 
 



14 
 

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie  
wniosek formalny o wycofanie z porządku projektu uchwały w sprawie uchwalenia  
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2025 
 
 

 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   -    13 
przeciwnych  -     0 
wstrzymujących  -     1                                                                                                                               
 
 
 
Obrady sesji opuścił radny Sławomir Szczur.  

 
 
 

Punkt 5 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Sulejów na lata 2016 – 2025.  
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -       13 
przeciwnych  -         0 
wstrzymujących  -         0 
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXI/272/2016 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2016-2025. 
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Punkt 6 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                       
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         13 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXI/273/2016 w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2016 rok. 

 
 

                                                                    Punkt 7 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/252/2016 Rady Miejskiej                                   
w Sulejowie z dnia 28 października 2016 r. w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu 
Rewitalizacji Miasta i Gminy Sulejów na lata 2016 – 2023”. 
 

 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Ilona Zawisza Kierownik Referatu Ogólno – 
Organizacyjnego.  
 
Na obrady sesji przybył radny Sławomir Szczur.  
 
Obrady sesji opuścił radny Michał Gaczkowski.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                         
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   - 13 
przeciwnych  -  0 
wstrzymujących  -  0 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXI/274/2016 w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXIX/252/2016 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 28 października 2016 r. w sprawie 
przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Sulejów na lata 2016 – 2023”. 
 
 

 
Punkt 8 

 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                                                                     
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 r.  
 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Ilona Zawisza Kierownik Referatu Ogólno – 
Organizacyjnego.  
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   - 13 
przeciwnych  -  0 
wstrzymujących  -  0 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXI/275/2016 w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 r.  
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Punkt 9 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 
dzierżawy  z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości wchodzących w skład gminnego 
zasobu nieruchomości. 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa  
Pani Elżbieta Purgał - Gębalska. 
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                            
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   - 13 
przeciwnych  -   0 
wstrzymujących  -   0 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXI/276/2016 w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnych umów dzierżawy  z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości 
wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości. 
 

 
 
Na obrady sesji przybył radny Michał Gaczkowski.  
 
 

Punkt 10 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie warunków udzielenia bonifikaty i wysokości 
stawek procentowych przy sprzedaży nieruchomości zabudowanych budynkami 
mieszkalnymi jednorodzinnymi, stanowiących własność Gminy Sulejów. 
 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa  
Pani Elżbieta Purgał - Gębalska. 
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                            
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   - 14 
przeciwnych  -   0 
wstrzymujących  -   0 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXI/277/2016 w sprawie warunków 
udzielenia bonifikaty i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży nieruchomości 
zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi, stanowiących własność Gminy 
Sulejów. 
 
 

Punkt 11 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 
społecznych. 

    
Projekt uchwały przedstawiła Pani Ilona Zawisza Kierownik Referatu Ogólno – 
Organizacyjnego.  
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   - 14 
przeciwnych   - 0 
wstrzymujących   - 0 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXI/278/2016 w sprawie zasad i trybu 
przeprowadzania konsultacji społecznych. 
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Punkt 12 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 
realizacji zadania własnego polegającego na tworzeniu warunków (w tym organizacyjnych 
sprzyjających rozwojowi sportu w Gminie Sulejów w 2017 r). oraz uchwalenia regulaminu 
kontroli i oceny z realizacji zadań publicznych zleconych przez Gminę Sulejów organizacjom 
pozarządowym. 

 
 
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu  
Pan Sławomir Rybak. 

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   - 14 
przeciwnych   - 0 
wstrzymujących   - 0 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXI/279/2016 w sprawie określenia 
warunków i trybu finansowania realizacji zadania własnego polegającego na tworzeniu 
warunków (w tym organizacyjnych sprzyjających rozwojowi sportu w Gminie Sulejów w 
2017 r.) oraz uchwalenia regulaminu kontroli i oceny z realizacji zadań publicznych 
zleconych przez Gminę Sulejów organizacjom pozarządowym. 

 
 
 

Punkt 13 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody – użytku 
ekologicznego na terenie leśnictwa Grzegorzówka 

    
Projekt uchwały przedstawiła Pani Ilona Zawisza Kierownik Referatu Ogólno – 
Organizacyjnego.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   - 14 
przeciwnych   - 0 
wstrzymujących   - 0 
 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXI/280/2016 w sprawie zniesienia formy 
ochrony przyrody – użytku ekologicznego na terenie leśnictwa Grzegorzówka 

 

Obrady opuścił radny Sebastian Gaik. 
 

 

Punkt 14 
 
 
 
Rozpatrzenie projektu w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Miejskiego Zakładu 
Komunalnego. 

 
    
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Konstanty Ruciński.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   - 13 
przeciwnych   - 0 
wstrzymujących   - 0 
 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXI/281/2016 w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Miejskiego Zakładu Komunalnego. 
(wniesiona przez Panią Albin) 
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Punkt 15 

 
 
 

Rozpatrzenie projektu w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Miejskiego Zakładu 
Komunalnego. 

 
    
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Konstanty Ruciński.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   - 13 
przeciwnych   - 0 
wstrzymujących   - 0 
 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXI/282/2016 w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Miejskiego Zakładu Komunalnego. 
 

 
Punkt 16 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej                                                
w Sulejowie i komisji stałych rady na 2017 r 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam  
Stobiecki.  
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -        13 
przeciwnych  -         0 
wstrzymujących  -         0 

 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXI/283/2016 w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Rady Miejskiej w Sulejowie  i komisji stałych rady na 2017 r 

 

Punkt 17 
 
 

Przedstawienie sprawozdań z działalności Rady Miejskiej w Sulejowie i komisji stałych za 
2016 r.                                                                                                                                        

 
 

 
Przewodniczący Komisji stałych Rady Miejskiej w Sulejowie przedstawili sprawozdania  
z działalności komisji za 2016 r.  
 
 

1. Komisja Rewizyjna                                                           Konstanty Ruciński 
2. Komisja Zdrowia, Wychowania, Oświaty 

Kultury i Sportu                                                                 Rafał Fogiel 
3. Komisja Rolna, Łady i Porządku Publicznego                  Mirosław Włóka 
4. Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu                    Jan Ratajczyk 

 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił przedstawili 
sprawozdania z działalności Rady Miejskiej w Sulejowie za 2016 r.  
 
 
 
 

Punkt 18 
 

Interpelacje radnych. 
 
Radni nie zgłosili interpelacji.  
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Punkt 19 

 
Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 

 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
      Zapytał, czy samochód jaki został zakupiony przez Miejski Zakład Komunalny dla  
      brygady remontowej został już w całości spłacony. 
 
      Poinformował, że pracownicy Miejskiego Zakładu Komunalnego skarżą się  
      że nie mieli wypłaconego wynagrodzenia za prace. Informację tą potwierdził  
      Dyrektor zakładu. Prosił o wyjaśnienie dlaczego doszło do takiej sytuacji. 
 
     Stwierdził że Miejski Zakład Komunalny nie ma płynności finansowej – czy jest to  
     prawda.  Czy dlatego awarie oświetlenia ulicznego nie są usunięte w terminie.  
 
 
    Prosił o udzielenie odpowiedzi na piśmie.  
 
 
 
Radny 
Sebastian Gaik 

Poinformował, że w miesiącu maju został ogłoszony przetarg na wykonanie projektu,  
dokumentacji i uzyskania pozwolenia na rewitalizacje Placu Straży w Sulejowie. 
Termin realizacji tego zadania określono na 20 grudnia 2016 r.  
Mieszkańcy dopytują się jakie podjęto działania w tej sprawie.  
Proszę o informację. 

 
 
 
Radny  
Władysław Czerwiński 

Podziękował za ustawienie choinki na ulicy Łęczyńskiej we Włodzimierzowie.  
 
 
Radny 
Grzegorz Królik 

Poinformował, że OSP w Sulejowie z WFOŚ otrzymała 480.000 zł na zakup  
samochodu. Część środków finansowych miał zabezpieczyć Pan Burmistrz.  
Jednostka jednak nie pozyskała tych środków, ponieważ Pan Burmistrz nie przekazał 
jednostce żadnych pieniędzy.  
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Radny 
Ireneusz Kuczyński 
          Podziękował za wykonanie chodnika na ulicy Wschodniej i Targowej                                          
          w Sulejowie i za dekorację świąteczną.  
 
 
Radny 
Paweł Wąs 
 Stwierdził, że w miejscowości Poniatów odnotowano wiele awarii oświetlenia 
        ulicznego, jednak przy dobrej współpracy z MZK w Sulejowie awarie zostały  
        usunięte.  
 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
       Poinformował, że od trzech miesięcy nie została usunięta awaria oświetlenia  
       ulicznego w miejscowości Biała od nr 23 do zakrętu do miejscowości Krzewiny.  

 
Radny Rady Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
        Podziękował wszystkim za dobra współpracę w 2016 r.  
        Udało się zrealizować wiele wspólnych zadań z korzyścią dla mieszkańców.  
 
 
Mieszkaniec Sulejowa 
Grzegorz Nowak 
             Zapytał, dlaczego Miejski Zakład Komunalny pobiera opłaty za wodomierze.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki złożył życzenia  
z okazji Świat Bożego Narodzenia.  
 

 
Punkt 20 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XXXI sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 21 grudnia 2016 r.                              
o godzinie 1620.                       
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